東華三院馬振玉紀念中學 <u>行政通告 033/24-25</u> 2024-25 季節性流感疫苗學校外展(免費)計劃 疫苗接種日安排

致各位同意接種疫苗學生的家長:

衞生署已收到你的同意為 貴子女在 2024-25 季節性流感疫苗學校外展(免費)計劃下接種疫苗。衞生署將安排疫苗接種隊(由衞生署或透過公私營合作)到校為 貴子女提供季節性流感疫苗接種服務。有關詳情臚列如下:

日 期:	十月二十一日 (星期一)
時 間:	上午9:30-中午12:00 (將安排於課堂時間內進行)
地 點:	本校禮堂
採用的疫苗種類:	由衞生署提供滅活季節性流感疫苗(注射式)
注意事項:	1) 攜帶季節性流感疫苗接種卡 (如有)
工 尽 尹 垻 ·	2) 早上需要進食早餐

請於十月十四日(星期一) 或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如 貴子女在 2024 年 9 月 1 日後已接種 2024/25 年度流感疫苗或你對上述安排有任何疑問,請致電 2443 9833 與<u>陳凱芝</u>副校長聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二四年十月十日

8	
 -	
車 莊 三 院 馬 振 玉 紀 今 中 學	班號:

<u>行政通告 033/24-25</u> <u>2024-25 季節性流感疫苗學校外展(免費)計劃</u> 疫苗接種日安排

敬覆者:	本人為	_ 班學生	之家長:	,已知悉上述通告之內容,	並會
	叮囑敝子弟相關	注意事項。			

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:	
家長姓名:	

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 033/24-25

2024/25 Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge) Programme On-site Arrangement

10th October 2024

To parents **consenting** their children for vaccination

The Department of Health (DH) has received your consent for vaccination for your child under the above Programme. DH will arrange vaccination team (by DH or public private partnership) to provide seasonal influenza outreach vaccination at our school. Details of the programme are as follows:

Date	:	21st October 2024 (Monday)
Time	:	9:30am – 12:00nn
Venue	:	School hall
Type of vaccine	:	Inactivated influenza vaccine (IIV) will be provided by the CHP.
Remarks	:	1) Bring Seasonal Influenza Vaccination Card (if available)
		2) Have breakfast in the morning

Please return the signed e-reply slip on or before 14th October 2024 (Monday). Please inform the school immediately if your child has already received 2024/25 seasonal influenza vaccine after 1st September 2024. Please feel free to contact our Vice Principal, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.